



www.pointgreyvillage.ca

MEMBERSHIP APPLICATION/RENEWAL 2026-2027

This application must be completed and returned for you to qualify as a voting member in good standing of the Point Grey Village Business Association.

Please fill out and email this form to **info@pointgreyvillage.ca**.

All members are required to complete this form each year, either as a renewal or as a new business application.

If you are a new member, your 2026–2027 membership becomes valid five (5) business days after this form has been received by the Association's office.

To be eligible to vote at the Annual General Meeting on **September 24th, 2026**, you must fill out this form during registration on the day of the AGM. If you would prefer to fill it out and send it in in advance, please email to info@pointgreyvillage.ca OR fill it [out on line by clicking HERE](#)

Your membership is valid for one year and must be renewed annually.

Company / Business Name: _____

Authorized Representative: _____ **Position:** _____

☐

Business Tenant

☐

Property Owner

☐

Both

Business Address: _____

_____ **Postal Code:** _____

Phone: _____ **Email:** _____ **Website:** _____

Emergency Contact: _____

Date: _____ **Signature:** _____

会员申请/续期表 2026–2027

为了符合成为灰角村商业协会（Point Grey Village Business Association）具备投票资格的正式会员，您必须填写并提交此申请表。

请填写并将此表格通过电子邮件发送至 **info@pointgreyvillage.ca**。

所有会员每年都必须填写此表，无论是续期还是作为新商户申请。

如果您是新会员，您的 2025–2026 会员资格将在协会办公室收到此表格后的五（5）个工作日内生效。

若要有资格在 **2026 年 9 月 24 日** 的年度会员大会上投票，您必须在 **2025 年 9 月 18 日下午 4:00 前** 提交此表。

您的会员资格有效期为一年，必须每年续期。您也可以在此处在线续期会员资格：

<https://pointgreyvillage.ca/point-grey-village-vancouver-shopping-restaurants-become-a-business-member/>

公司/商户名称：_____

授权代表人：_____ 职位：_____

☐ 商业租户 ☐ 物业业主 ☐ 两者皆是

商户地址：_____

邮政编码：_____

电话：_____ 邮箱：_____ 网站：_____

紧急联系人：_____

日期：_____ 簽名：_____

會員申請/續期表 2026–2027

為了符合成為灰角村商業協會（Point Grey Village Business Association）具備投票資格的正式會員，您必須填寫並提交此申請表。

請填寫並將此表格透過電子郵件發送至 info@pointgreyvillage.ca。

所有會員每年都必須填寫此表，無論是續期還是作為新商戶申請。

如果您是新會員，您的 2026–2027 會員資格將在協會辦公室收到此表格後的五（5）個工作日內生效。

若要有資格在 **2026 年 9 月 24 日** 的年度會員大會上投票，您必須在 **2026 年 9 月 18 日下午 4:00 前** 提交此表。

您的會員資格有效期為一年，必須每年續期。您也可以在此處線上續期會員資格：

<https://pointgreyvillage.ca/point-grey-village-vancouver-shopping-restaurants-become-a-business-member/>

公司/商戶名稱：_____

授權代表人：_____ 職位：_____

☐ 商業承租人 ☐ 物業業主 ☐ 兩者皆是

商戶地址：_____

郵遞區號：_____

電話：_____ 電子郵件：_____ 網站：_____

緊急聯絡人：_____

日期：_____ 簽名：_____

MEMBERSHIP APPLICATION/RENEWAL 2026-2027

This application must be completed and returned for you to qualify as a voting member in good standing of the Point Grey Village Business Association.

Please fill out and email this form to info@pointgreyvillage.ca. OR Fill out at the registration desk of the AGM OR click [HERE](#)